
Indfødsretsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 13. februar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Spørgsmål 26
På baggrund af svar på IFU alm. del – spørgsmål 17 bedes ministeren oplyse,
om det er sædvanlig praksis, at pakning og udsendelse af breve til borgere
vedrørende indfødsret og rettigheder dertil overlades til et konsulentfirma,
som det skete ved fremsendelse af breve fra det tidligere Integrationsministe-
rium til de i alt 378 herfødte statsløse personer om deres rettigheder? Og
hvad var begrundelsen for, at man valgte at videregive opgaven til et konsu-
lentfirma?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Langballe
formand
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